
رای دروازه بان شماره یک تیم ملی ایران که 
مورد توجه و حمایت ویژه سرمربی نیز هست 
پــس از گذشــت حــدود یک ســال از شــکایت 
کتور تبریز  باشگاه پرسپولیس علیه او و تیم ترا
هنوز اعلام نشده است!به گزارش مهر، علیرضا 
بیرانوند دروازه بــان ملی پوش فوتبــال ایران، 
حالا نزدیک به یک ســال اســت کــه در انتظار 
رأی نهایی کمیته اســتیناف دربــاره وضعیت 
شکایت باشگاه پرسپولیس از او به سر می برد. 
شــکایتی کــه ابتــدا بــا عجیب تریــن احتمــال 
ممکن از ســوی کمیته تعیین وضعیت مبنی 
بــر جریمــه ۲۰ میلیــارد تومانــی ایــن بازیکــن و 
محرومیــت تعلیقــی ۴ ماهــه او رقــم خــورد تــا 
انتقادها نســبت به روند رســیدگی بــه پرونده 
قضائــی فوتبال بــه اوج خــود برســد و طرفین 
موضوع را در کمیته استیناف دنبال کنند اما 
با گذشت نزدیک به ۸ ماه همچنان خبری از 
اعلام رأی نهایی این پرونده جنجالی نیست. 

   رأی اولیه چه بود؟
کمیته تعیین وضعیت بازیکنان فدراسیون 
فوتبــال پــس از بررســی همــه جانبــه اســناد و 
دفاعیات دو طرف، به صورت رسمی اعلام کرد 
که علیرضــا بیرانونــد در جریان جدایــی اش از 
پرســپولیس مرتکب نقض قــرارداد یک طرفه 
بــدون دلیــل موجــه شــده و بایــد مبلــغ قابل 
توجهــی را بــه باشــگاه پرســپولیس پرداخــت 
کند. همچنین این کمیته محرومیت ۴ ماهه 

تعلیقــی نیــز بــرای او در نظــر گرفــت کــه البته 
اجــرای آن بــه تأیید نهایــی کمیته اســتیناف 

منوط شد. 

   یک سال گذشت، چرا هنوز رأی اعلام 
نشده؟

یکی از سوالات مهم افکار عمومی و رسانه ها 
در ماه های اخیر این بوده که چــرا پرونده ای 
که رأی آن صادر شــده و اسنادش کامل است 
پــس از این همــه مــدت همچنــان در مرحله 
اســتیناف باقــی مانــده اســت؟ برخــی منابع 
غیررسمی تأخیر را ناشــی از تلاش برخی افراد 
برای کاهــش محرومیت بیرانونــد یا مصالحه 

پشــت پرده می دانند، اما آنچــه تقریباً قطعی 
به نظر می رسد مماشات با این پرونده است 
تــا شــائبه هایی در خصــوص حمایت هــای 
فراقانونــی از بیرانوند به واســطه حضورش به 

عنوان دروازه بان اول تیم ملی مطرح شود. 

   تلاش های تاج جواب نداد
مهدی تــاج رئیس فدراســیون فوتبال برای 
اینکه موضوع را طوری خاتمه دهد که بیرانوند 
در سال فوتبالی منتهی به جام جهانی کمترین 
آســیب روحی و بدنی را ببیند وارد گود دعوای 
کتور شــد و از طرفین  حقوقی پرســپولیس و ترا
خواست تا برای حل و فصل محرومیت بیرانوند 

با همدیگر به توافق برسند. توافقی که قرار بود 
کتور به  با جابه جایی یک یا چند بازیکــن از ترا
پرســپولیس رقم بخــورد اما این اتفــاق محقق 

نشد تا پیشنهاد تاج هم راه به جایی نبرد. 

   سوگلی قلعه نویی گوشه رینگ افتاد
در روزهــای اخیــر ایــن طــور عنــوان شــده 
که تصمیــم نهایــی دربــاره رأی بیرانوند پیش 
از شــروع لیــگ برتــر بیســت و پنجــم اعــلام 
می شــود. فدراســیون فوتبــال بــرای پرهیــز از 
ورود به فصــل جدید بــا ابهــام، این بــار اتفاقاً 
اصــرار دارد کــه رأی را نهایــی کند. رأیــی که به 
احتمال فــراوان محرومیت قطعــی بیرانوند را 
برای ۴ مــاه از بازی های باشــگاهی بــه همراه 
خواهد داشــت و اصرارها برای نگه داشــتن او 
در کوران رقابت ها هم دیگر ثمر بخش نباشد 
و قلعه نویــی ســرمربی تیم ملی با تمــام علاقه 
و اعتقــادش بــه شــماره یــک بــودن بیرانوند، 
تســلیم قصــه محرومیتش شــود. بــا توجه به 
فشــارهای انباشــته و اهمیت تعییــن تکلیف 
پرونده هــای مالی و انضباطی پیش از شــروع 
فصل جدید، تقریباً قطعی است که رأی نهایی 
علیرضــا بیرانونــد پیــش از شــروع مســابقات 
لیــگ برتــر اعــلام خواهــد شــد. فدراســیون 
فوتبــال دیگــر فرصتــی بــرای تعویــق نــدارد و 
هواداران نیز منتظر روشن شدن تکلیف یکی 
از جنجالی تریــن پرونده های یک ســال اخیر 

فوتبال ایران هستند. 
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رهنما رئیس فدراسیون کاراته شد
مســعود رهنما با کســب ۲۳ رای از مجمــوع ۴۵ رای ماخوذه 
بــه عنــوان رئیــس جدیــد فدراســیون کاراتــه انتخــاب شــد. به 
گــزارش ایســنا، دور دوم انتخابــات ریاســت فدراســیون کاراتــه 
میــان سیدحســن طباطبایی و مســعود رهنمــا برگزار شــد و در 
پایان مسعود رهنما با کسب ۲۳ رای از مجموع ۴۵ رای اعضای 
مجمع به عنوان رئیس جدید فدراســیون کاراته در چهار سال 
آینده انتخاب شــد. طباطبایی نیز صاحب ۲۲ رای شــد و برای 
انتخاب مجدد فقط یک رای کم آورد. طباطبایی اسفند سال 
۱۴۰۱ برای دومین مرتبه به عنوان رئیس فدراسیون کاراته انتخاب 
شد اما آبان سال گذشته با رای دیوان عدالت اداری، انتخابات 
این فدراسیون ابطال شد و طباطبایی از فدراسیون کاراته کنار 

رفت. مســعود رهنما ســرمربیگری تیم های ملی کاراته و حضور 
در تیم ملی را در سوابق خود دارد. در مجموع ۱۳ نفر برای حضور 
در انتخابات ریاست فدراسیون کاراته تایید صلاحیت شدند اما 
پیش از رای گیری ۹ نفر از حضــور در انتخابات انصراف دادند تا 
انتخابات میان چهار نفر شامل سیدحسن طباطبایی، مسعود 
رهنما، محمد سرکوهکی و علیرضا خسروی برگزار شد و در پایان 
از مجمــوع ۴۵ رای اعضــای مجمــع، سیدحســن طباطبایــی 
صاحب ۲۳ و مسعود رهنما صاحب ۲۲ رای شدند تا انتخابات 
گــر در دور نخســت  بــه دور دوم کشــیده شــود. هــر کاندیــدا ا
انتخابات صاحب ۲۴ رای می شد می توانست به عنوان رئیس 
فدراسیون انتخاب شود. در مجمع انتخاباتی فدراسیون کاراته 

هیچ نماینده ای از ورزشکاران و قهرمانان کاراته به دلیل شرکت  
نداشتن در انتخابات کمیســیون ورزشــکاران حضور نداشت. 
مجمع انتخاباتی فدراسیون کاراته به ریاست اسبقیان معاون 

ورزش قهرمانی وزارت ورزش برگزار شد. 

گفتوگو
فلاحت زاده: 

ساپینتوبهتنهایینمیتواند
معجزهکند

کارشــناس فوتبال بــا بیــان اینکه مســئولان 
اســتقلال عملکــرد خوبــی در نقــل و انتقــالات 
نداشــتند، گفــت: انتظــار کار خارق العــاده از 
ســاپینتو نداریم اما او برای موفقیت به بازیکن 

خوب نیاز دارد. 
فرشــاد فلاحــت زاده در گفت وگو با مهــر و در 
خصــوص انتخــاب ســرمربی جدیــد اســتقلال 
گفــت: بــا توجه بــه اینکــه گزینــه داخلــی خوب 
برای اســتقلال وجود نداشــت و هــواداران هم 
تنها به حضور یــک مربی خارجــی خوب راضی 
می شدند و به جز ساپینتو در آن شرایط جنگی 
کشور هیچ مربی حاضر به این نبود که به ایران 
بیایــد انتخاب ســاپینتو کار درســتی بــود. او در 
ســخت ترین شــرایط اعــلام آمادگی کــرد ضمن 
اینکه شــناخت کافی از ایــران و فوتبــال ایران را 
کم بر اســتقلال  هم داشــت. با شــرایط و جو حا
آشنا بود و می دانست که امکانات و زیر ساخت 
اســتقلال در چــه وضعیتــی اســت. ســاپینتو 
مربــی کارنامــه دار و خوبــی اســت تیم هــای او 
همیشه میل به بازی هجومی دارند و این یک 
خصلــت خــوب در مربیگــری ســاپینتو اســت. 
البته ساپینتو باید یک نکته مهم و تأثیر گذار را 
از خود دور کند و آن اخلاق تند و هیجانات وی 
است که باعث محرومیت ۴ ماهه او شده و هنوز 
باشگاه نتوانسته این مشکل را حل و فصل کند. 
ساپینتو باید بر اعصاب خود کنار زمین مسلط 
باشد و اجازه ندهد حاشــیه های کنار زمین در 
روند هدایت تیم تأثیر بگذارد. مدیران استقلال 
هم باید به او تذکر جدی داده باشــند تا دوباره 

اشتباهات گذشته را تکرار نکند. 
   در نقل و انتقالات ضعیف بودیم

وی بــا انتقــاد از عملکــرد ضعیــف مدیــران 
اســتقلال در نقل و انتقــالات گفت: متأســفانه 
یکی دو ســال اســت که فصل نقل و انتقالات را 
گذار می کنیم و مســئولان استقلال به  به رقبا وا
جز وعده های تو خالی هیچ دستاوردی ندارند 
و همه چیز در حرف باقی می ماند. در حالی که 
رقبا بهترین هــا را جــذب می کردند مــا به خاطر 
تعلل مدیریت نتوانستیم عملکرد مثبتی داشته 
باشــیم و این اتفاق باعث خواهد شد در طول 
مســابقات بــه مشــکل بخوریم. حســاس ترین 
زمان برای یــک تیــم اردوی پیش فصل اســت 
که می تواند تیم را برای قهرمانی آماده کند ولی 
استقلال تنها با ۱۳ بازیکن بزرگسال به اردو رفته و 
گر بازیکنان جدید اضافه نشوند این اردو فایده  ا
فنی برای ساپینتو و همکارانش نخواهد داشت 
و باید مدیران استقلال در خصوص کم کاری که 
کرده اند پاسخگوی هواداران و رسانه ها باشند. 

کوتـــــــــــاه
رئالمادرید کورتوآتا۲۰۲۷در

طبق اعلام رسانه های مادریدی قرارداد تیبو کورتوآ با رئال تا سال 
۲۰۲۷ تمدید خواهد شد. تیبو کورتوآ بعد از درخشش در جام جهانی 
۲۰۱۸ راهــی رئــال مادرید شــد و با این تیــم قــرارداد امضا کــرد. کورتوآ 
همواره از چهره های تاثیرگذار و کلیــدی رئال مادرید بوده و جایگاه 
ثابتی در ترکیب این تیم داشته است. گمانه زنی هایی درباره حضور 
دوناروما در رئال مادرید وجود داشت با این حال باشگاه رئال مادرید 
قصد چنین انتقالی را ندارد؛ چرا که بــرای تمدید قرارداد با کورتوآ به 
توافق رسیده است. طبق اعلام روزنامه های مارکا و اتلتیک باشگاه 
رئال مادرید و تیبو کورتوآ برای تمدید قراردادشــان تا ســال ۲۰۲۷ به 
توافق رسیدند و به این ترتیب این سنگربان بلژیکی به حضورش در 

رئال ادامه می دهد. 
 

عالیشاهبازوبندکاپیتانیرابهعلیپورداد
علی علیپور در جریان دیدار دوستانه پرسپولیس برابر آلانیااسپور، 
بازوبنــد کاپیتانــی را از امید عالیشــاه دریافــت کرد.  در جریــان بازی 
تدارکاتی پرسپولیس مقابل آلانیااسپور ترکیه، صحنه ای جالب توجه 
ثبت شد؛ جایی که امید عالیشاه، کاپیتان باسابقه سرخ پوشان، در 
میانه بازی بازوبند کاپیتانی را به علی علیپور، مهاجم گلزن این تیم، 
سپرد. علیپور که در این مســابقه موفق به گلزنی نیز شد، دقایقی با 
بازوبند در زمین حضور داشت و هدایت هم تیمی هایش را برعهده 
گرفت. این قاب به ویژه از آن جهت حائز اهمیت است که علیپور حالا 
یکی از چهره های باتجربه تیم محسوب می شود و در صورت غیبت 
کاپیتان هــای اصلی، می تواند گزینــه ای اصلی برای بســتن بازوبند 
باشد. بازگشت او پس از چند سال دوری از پرسپولیس، با انگیزه بالا 
و نمایش هــای امیدوارکننده در فصل پیش همراه شــد و او حالا بار 
دیگر در تمرینات و بازی های تدارکاتی، خــود را به عنوان مهاجمی 
آماده و تأثیرگذار نشان داده است. عالیشاه که از نظر سابقه و جایگاه 
گذاری  رهبری در تیم در جایــگاه اول قرار دارد، با حرکت خــود در وا
بازوبند، ضمن احترام به نظم درون تیمی و قوانین نیمکت، به آقای 

گل تیم شان روحیه داد.  

اندونگکیبهتمریناتاستقلالمیرود؟
هافبک گابنی استقلال همچنان در اردوی این تیم حضور پیدا 
نکرده اســت.  دیدیه اندونگ در روزهای گذشته با مدیران باشگاه 
اســتقلال بــه توافــق رســید و حتــی ســخنگوی باشــگاه هم بــه طور 
رســمی اعلام کرد کــه ایــن بازیکــن بــه زودی در اردوی ترکیه حضور 
پیدا می کند. اندونگ در صفحه شــخصی خود یک پیــام هم برای 
هواداران استقلال منتشر کرد و گفته می شد قرار است جمعه شب به 
کنون چنین اتفاقی رخ نداده و او هنوز در اردوی تیم  ترکیه برود، اما تا
غیبت دارد!اندونگ در شرایطی به ترکیه نرفته که باشگاه استقلال 
جمعه شــب برای او بلیت ســفر به اســتانبول را هم تهیه کــرده بود، 
اما این هافبک گابنی هنوز به ترکیه ســفر نکرده تا ناراحتی ریکاردو 
ساپینتو از شرایط تیمش بیشتر شــود. باید دید تکلیف اندونگ با 
استقلال چه خواهد شد؛ عدم حضور این بازیکن در ترکیه می تواند 

پیام جدیدی درباره نقل و انتقالات باشگاه داشته باشد. 

کید بر هم فکری،  این نشست حرفه ای و صمیمی، با تأ
بهــره وری و تقویت فرهنــگ گفت وگو، نشــان دهنده عزم 
جدی مدیریت برای پشت سر گذاشتن چالش ها و حرکت 

به سوی تعالی سازمانی بود. 
هژبر جوادی، مدیرعامل شرکت گاز مازندران با نگاهی 
ســاختاری، بر بهبــود ســازوکارهای اداری و بهینه ســازی 
کیــد کــرد و از جملــه محورهــای کلیدی  مصــرف منابع تأ
این نشســت می توان بــه مــواردی همچــون برنامه ریزی 
عمرانــی و پیشــنهاد الگــوی اجرایــی یک دوازدهــم برای 

توزیع منطقی مسئولیت ها، آموزش نیروهای پیمانکاری 
و ارتقای سطح مهارت های تخصصی و سلامت داده های 
ســامانه ای و اهمیــت دقت در پــردازش اطلاعات اشــاره 

نمود.
 وی بــا تشــکر از کلیــه مدیــران و روســای ادارات، از دو 
واحــد مالــی بــه سرپرســتی آقــای کیاشــی به دلیــل تهیــه 
صورت مالی کامل و دقیق و همچنین واحد برنامه ریزی 
به مدیریــت مهنــدس لیوانــی به خاطــر ارائه مســتندات 

سازمانی جامع و کتابچه عملکرد به طور ویژه یاد کرد. 

کیــد بــر ســلامت و رفــاه  در پایــان ایــن نشســت، بــا تأ
کارکنان، برنامه ریزی هایی برای اجرای طرح های ورزشی 

در سال آینده انجام شد. 
تدوین تقویم ورزشــی ویــژه گروه هــای عملیاتی، گامی 
مؤثــر در راســتای کاهــش فرســودگی شــغلی و افزایــش 

بهره وری نیروی انسانی است. 
گفتنی اســت شــرکت گاز اســتان مازندران بــا رویکردی 
مبتنی بــر تحــول و آینده نگــری، همچنان در مســیر ارائه 

خدمات مطلوب و توسعه پایدار گام برمی دارد. 

نشست هم افزایی شرکت گاز مازندران با نگاهی به آینده

شــهرستان
گــــزارش 

رئیس کمیسیون سرمایه گذاری و کسب وکارهای 
نوین و دانش بنیان اتاق بازرگانی البرز: 

اقتصادی گذار
نیازمندرویکردهایعملگرایانهاست

رئیس کمیسیون ســرمایه گذاری و کســب وکارهای نوین 
و دانش بنیــان اتــاق بازرگانــی البــرز در نشســت اخیــر ایــن 
کید کرد: همه فعالان اقتصادی با هم افزایی و  کمیســیون تا
پیگیری منسجم، می توانند ظرفیت های بخش خصوصی 
را بــه ابــزار واقعــی پشــتیبانی از تولید تبدیــل کنند. شــهریار 
ظهوری در هفدهمین نشست کمیســیون سرمایه گذاری و 
کسب وکارهای نوین و دانش بنیان با اشاره به تحولات اخیر 
اقتصادی کشور و فضای پیش روی فعالان بخش خصوصی 
در این شــرایط گفت: گــذار اقتصــادی نیازمنــد رویکردهای 
عمل گرایانــه و حمایتــی از ســوی نهادهــای تصمیم ســاز 
اســت. رئیــس کمیســیون ســرمایه گذاری و کســب وکارهای 
کیــد کــرد: همه  نویــن و دانش بنیــان اتــاق بازرگانــی البــرز تا
فعالان اقتصادی نیــز باید با هم افزایی و پیگیری منســجم، 
بــرای تبدیل ظرفیت هــای بخش خصوصــی به ابــزار واقعی 
پشــتیبانی از تولید اقــدام کننــد، در این رابطــه پرداختن به 
کید اســت. وی با اشــاره  نقش اتاق هــای بازرگانی نیز مورد تا
به بســته حمایتــی کــه از ســوی دولــت با هــدف حمایــت از 
کسب وکارهای آسیب دیده از شــرایط اقتصادی اخیر کشور 
تدوین شده اســت، با انتقاد از عملکرد برخی دستگاه های 
اجرایــی در تمکیــن  نکردن بــه مفــاد آن، تصریح کــرد: وقتی 
در ســطوح ملی، سیاســت های حمایتی تصویب می شــود، 
انتظار می رود که بدنه اجرایی دولت در اســتان نیــز آن را به  
طور کامل اجرا کنند و نباید با تفسیرهای شخصی یا بروکراسی 
فرساینده، مانع بهره مندی فعالان اقتصادی از این امتیازات 
شوند. ظهوری در ادامه از اعضای کمیسیون سرمایه گذاری 
و کســب وکارهای نوین و دانش بنیان درخواســت کــرد که با 
مطالعه کامل و دقیق بخش های مختلف این بسته حمایتی 
دولت نسبت به حقوق قانونی خود، موارد تخلف یا اهمال را 
مستند کرده و از طریق اتاق بازرگانی البرز پیگیری کنند. وی 
در بخش دیگــری از فرصت ایجاد شــده در برخی اســتان ها 
بــرای تســهیل مقــررات و تعامــل نزدیک تــر بــا بدنــه دولــت 
ســخن گفت و پیشــنهاد کرد مباحث اقتصادی استان البرز 
از حالت انفعالی خارج شــده و در ســطح ملی مطرح شــود. 
در بخش  دیگری از این نشســت، ســایر اعضای کمیســیون 
به موضوعاتی از جمله اهمیت طرح های تداوم کســب وکار 
)BCP(، آسیب شناســی ســاختارهای مدیریتــی در شــرایط 
بحران، لــزوم ارزیابــی رســمی دارایی ها، ســاماندهی نیروی 
انســانی مهاجــر و اســتفاده از ظرفیــت نخبــگان اســتانی در 
تصمیم سازی های اقتصادی پرداختند. نمایندگان برخی 
شــرکت های دانش بنیــان نیــز در ایــن نشســت بــا اشــاره به 
تجربیات خــود در هفته هــای اخیــر، چالش هایی همچون 
ناپایداری زنجیره تأمین، ضعف در زیرساخت های ارتباطی 
و کمبود منابع انســانی متخصص را از عوامــل تهدیدکننده 
تداوم فعالیت خود دانستند و خواستار تشکیل کارگروه های 

تخصصی برای تدوین راهبردهای استانی شدند.

شرکتگازچهارمحالوبختیاری کرهوبازتابمفاهمهدر نشستاستراتژیمذا
کوتــــاه

کــره و   در یــک نشســت مهــم و تاثیرگــذار اســتراتژی مذا
بازتاب مفاهمه در شرکت گاز استان چهارمحال و بختیاری، 
مدیرعامل این شرکت، جناب آقای جهانبخش سلیمیان، 
به تشــریح پروژه های کلیدی و اقدامات جدید در راســتای 
گازرســانی بــه مناطــق مختلــف اســتان پرداخــت. یکــی از 
مهم تریــن موضوعــات ایــن نشســت، پــروژه گازرســانی بــه 
روستای بیرگان در شهرستان کوهرنگ بود که به عنوان یک 
گام مهم در جهت توسعه زیرساخت های گازرسانی و بهبود 
کیفیت زندگی مردم روستاهای دورافتاده مطرح شد. آقای 
سلیمیان در سخنان خود اظهار داشــتند که برای اجرایی 
کــردن خطــوط توزیــع گاز در روســتای بیــرگان، همــکاری و 
تعامل نزدیک با شــرکت ملی گاز ایران صورت گرفته اســت. 
این همکاری بــه ویژه در بخــش جذب هزینه هــای مربوط 
به خدمات گازرســانی به این منطقه حیاتی بوده است. به 
گفته ایشان، این اقدام به منظور تسهیل فرآیند گازرسانی و 
کاهش هزینه ها، با حمایت و همراهی ملی گاز ایران به انجام 
رسید و روند اجرای پروژه با ســرعت و دقت دنبال می شود. 
گازرسانی به روســتای بیرگان؛ تحولی بزرگ در منطقه پروژه 
گازرسانی به روستای بیرگان، به عنوان یکی از مناطق کمتر 
توسعه یافته و دورافتاده در استان چهارمحال و بختیاری، 

از اهمیت ویژه ای برخوردار است. 
این روستا تا پیش از این از نعمت گاز طبیعی محروم بود و 
مردم آن مجبور بودند از منابع انرژی دیگر مانند گاز مایع یا 
چوب برای تأمین نیازهای خود استفاده کنند. اما با اجرای 
این پروژه، نه تنها مشکل تأمین انرژی این روستا حل خواهد 
شد، بلکه شرایط زندگی مردم نیز به طور چشمگیری بهبود 
خواهد یافــت. مدیرعامل شــرکت گاز اســتان چهارمحال و 
بختیاری افزودند که این پروژه گام بزرگی در راستای تحقق 
اهــداف دولــت در زمینه توســعه زیرســاخت های انــرژی در 
مناطق روستایی است. به گفته ایشان، گازرسانی به روستاها 
علاوه بــر رفع نیازهــای انرژی، باعــث ایجاد اشــتغال، بهبود 
کیفیت زندگی، و کاهش هزینه های سوخت برای خانواده ها 
می شود. همکاری با ملی گاز ایران؛ کلید موفقیت پروژه یکی 
از نکات برجســته در این پــروژه، همکاری نزدیک با شــرکت 
ملی گاز ایران اســت که در زمینــه تأمین هزینه هــا و اجرایی 

کردن طرح هــای توزیع گاز در مناطق مختلف کشــور نقش 
اساسی دارد. آقای سلیمیان توضیح دادند که برای تأمین 
هزینه های خدمات گازرسانی به روستای بیرگان، با شرکت 
کــرات مفصلی صــورت گرفته اســت. این  ملــی گاز ایران مذا
همکاری باعث شده که هزینه های پروژه به حداقل برسد و 

فرآیند اجرایی آن با سرعت بیشتری پیش رود. 
ایشان همچنین به نقش مشاوران و متخصصان فنی در 
کید  روند طراحی و اجرای خطوط گازرسانی اشاره کردند و تأ
نمودند که از ابتدا تا انتهای پروژه، دقت و کیفیت اجرای کار 
به عنوان اولویت های اصلی در نظر گرفته شده است. پایان 
گازرسانی؛ امید به توسعه پایدار در روستاهای استان آقای 
سلیمیان در ادامه افزودند که پس از تکمیل پروژه گازرسانی 
به روستای بیرگان، این منطقه از نعمت گاز طبیعی بهره مند 
خواهد شــد و روند گازرسانی به دیگر روســتاهای مشابه در 
استان چهارمحال و بختیاری نیز در دستور کار قرار خواهد 
کید کردند که این پروژه تنها یکی از اقدامات  گرفت. ایشان تأ
دولت در راستای توسعه زیرساخت های گازرسانی به مناطق 
دورافتاده و محروم است و این روند به تدریج در سایر نقاط 
اســتان نیز ادامه خواهد یافت. با بهره برداری از گاز طبیعی 

در این روستا، انتظار می رود که زمینه ساز توسعه اقتصادی 
و اجتماعــی در ایــن منطقــه فراهــم شــود. آقای ســلیمیان 
تصریح کردند که دسترســی بــه گاز طبیعی نــه تنها موجب 
کاهش هزینه های خانوارها خواهد شد بلکه به بهبود شرایط 
بهداشتی، آموزشی، و حتی افزایش نرخ ســواد و اشتغال در 

این مناطق نیز کمک خواهد کرد. 
گام هــای مؤثــر در راســتای توســعه انــرژی در مناطــق 
روستایی در نهایت، مدیرعامل شرکت گاز استان چهارمحال 
کــره و  و بختیــاری بــا اشــاره بــه اهمیــت اســتراتژی های مذا
همــکاری در پروژه هــای بــزرگ گازرســانی، بــر لــزوم تــداوم 
کید کردنــد. ایشــان از تمام تلاش هــای صورت  این رونــد تأ
گرفته توســط تیم های فنی، مشــاوران، و مســئولین محلی 
قدردانــی کردنــد و ابــراز امیــدواری نمودنــد کــه بــا توجه به 
، پروژه هــای مشــابه در دیگــر مناطــق  موفقیت هــای اخیــر
اســتان نیز با موفقیت به انجام برســد. این پــروژه نه تنها به 
عنوان یک نمونه موفق از همکاری های استراتژیک در زمینه 
انرژی شناخته خواهد شد، بلکه به عنوان الگویی برای دیگر 
مناطق کشور در توسعه پایدار و گازرسانی به مناطق محروم 

مورد توجه قرار خواهد گرفت

گامبلنداصفهانبرایخودکفاییکشور
کداموطیور تولیدخورا در

رئیس سازمان جهاد کشاورزی اســتان اصفهان با اشاره به 
ک دام و طیور  روند پیشرفت طرح توســعه شــرکت تولید خورا
در خوانســار گفت: توســعه این شــرکت گامی بلند در راستای 
ک دام و طیور  خودکفایی استان و کشــور در زمینه تولید خورا
است. مهرداد مرادمند، رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
اصفهان در گفت وگو با خبرنگار فارس در اصفهان با اشــاره به 
آخریــن وضعیت و روند پیشــرفت طرح توســعه شــرکت تولید 
ک دام و طیــور در خوانســار اظهار داشــت: توســعه این  خــورا
شــرکت گامی بلنــد در راســتای خودکفایی اســتان و کشــور در 
ک دام و طیور است. وی با اشاره به اهمیت  زمینه تولید خورا
کید  امنیت غذایی، بر حمایت از این طرح و طرح های مشابه تا
کرد و گفــت: این طرح کــه با ســرمایه گذاری بخــش خصوصی 
ک  در حــال اجراســت، عــلاوه بــر افزایش ظرفیــت تولیــد خورا
، زمینه اشــتغال زایی مستقیم و غیرمستقیم برای  دام و طیور
تعدادی از جوانان منطقــه را نیز فراهم خواهد کــرد. مرادمند 
افــزود: اســتفاده از فناوری هــای نویــن و دانــش روز در تولید، 
گی هــای بارز این طرح اســت که موجــب افزایش  از جمله ویژ
بهره وری و کاهش هزینه های تولید خواهد شد. رئیس سازمان 
جهــاد کشــاورزی اســتان اصفهــان ادامــه داد: با بهره بــرداری 
ک  از ایــن طرح، علاوه بــر تامین نیاز اســتان اصفهان بــه خورا
، امکان صادرات این محصول به ســایر استان ها و  دام و طیور
حتی کشورهای همجوار نیز فراهم خواهد شد. این امر نقش 
مهمــی در ارزآوری و رونق اقتصــادی منطقه ایفــا خواهد کرد. 
وی تصریح کرد: این طرح که با هدف تولید سالانه ۱۰۰ هزار تن 
ک آمــاده دام و طیــور در حال اجراســت، در حــال حاضر  خورا
۸۰ درصد پیشــرفت داشــته و به زودی به بهره برداری خواهد 
رســید. توســعه این طرح نه تنها به بهبود وضعیت دامپروری 
منطقه کمک شایانی می کند، بلکه می تواند الگویی برای سایر 

سرمایه گذاران در این بخش باشد. 

مازندران برقدر کشفانشعاباتغیرمجاز
مهندس ســیدکاظم حســینی کارنامی، مدیرعامل شرکت 
توزیــع نیــروی بــرق مازنــدران، از برگــزاری مانــور سراســری 
موفقیت آمیــز مقابلــه با برق هــای غیرمجاز در ســطح اســتان 
خبر داد. این مانــور به طــور همزمــان و در ۱۸ امــور توزیع برق 
شهرستانها با هدف شناسایی و برخورد با متخلفان و کاهش 
تلفات انــرژی برگــزار شــد. در ایــن عملیــات گســترده، ۴۴ تیم 
عملیاتی حضور فعال داشتند. این تیم ها با برنامه ریزی دقیق 
و هماهنگــی کامــل، ۱۰۱۷ مورد بازدیــد از انشــعابات مختلف را 
در دســتور کار خود قرار دادند. کشف ۲۴ انشــعاب غیرمجاز و 
کی از کشــف ۲۴ مورد  ۱۹۰ کنتور معیــوب؛ نتایج این مانــور حا
انشعاب غیرمجاز و ۳۲ مورد دستکاری در کنتورهای برق بود 
که بلافاصله اقدامات قانونی لازم برای برخورد با متخلفان آغاز 
شــد. همچنین، در جریــان ایــن بازدیدها، ۱۹۰ کنتــور معیوب 
شناسایی و به منظور جلوگیری از هدررفت انرژی و اطمینان 

از عملکرد صحیح شبکه، تعویض شدند. 


